
 

 

Protokoll Järle Byalags styrelsemöte 2020-04-22 
 
Närvarande: Sven Röstlund, Fredrika Nordling, Kristina Andersson, Gösta Tegner, Sigrid Rejås, Gerd Höök, 

Claes Victorin, Stefan Kajling 
 
Frånvarande: Lena Lidström, Caroline Jönsson 
 
Formalia: Mötet öppnades och Fredrika är ordförande och Sigrid sekreterare. Claes är mötesjusterare och 

rösträknare 
 
Övriga frågor:  

Röjardag: Lördag 9 maj kl 10.00 vid stationshuset. Korv med bröd med tillbehör och fika köps in. Uppgifterna 
fördelades. 
Postnummer: -tas nästa möte 
 
Bank osv: Kristina ska skicka in angående firmatecknare 
 
Evenemang: Pepparn 19/4 och Bo Hazell, skjuts på framtiden. 
 
Fordon på fastighet: Bevakar det. 
 
Trädfällning: Gran utanför Sievert/Rejås önskas tas ner då man upplever att den kan rasa ner. Sigrid kollar med 

Micke Sundqvist om han kan ta ned den.  
 
Stationen: Fredrika träffade Rasmus som är byggnadsantikvitarie för stiftelsen NJOV och Magnus som är 

ordförande för NBVJ för några veckor sedan och diskuterade förutsättningarna för framtida samarbete.  
 
Tågtrafiken togs upp och avgångarna i juni är osäkra pga Corona. 
 
Åtgärdslistan diskuterades. 
 
Hyresavtalet med NJOV daterat 1987-10-05 som löper på tvåårsperioden med uppsägelsedatum 2020-04-30 var 
upp för beslut och styrelsen röstade enligt nedan. 
 
1. Vi förlänger det 2 åriga kontraktet (0 röster) 
2. Vi säger upp kontraktet (med avsikt att omförhandla till hösten) (5 röster) 
3. Vi ber att få göra om det till 1 år (och förbinder oss för 2021) (1 röst) 
 
Beslut: Vi säger upp kontraktet. 

 
Café och marknad: Stefan Kailing har haft kontakt med Miljökontoret och en registrering på café verksamhet har 

lämnats in. Det blir troligen en tillsyn någon vecka innan café start.  
 
Bygdegårdarnas riksförbund årsrapport: Fredrika kommer att skicka in årsrapporten. 

 
Örebro läns bygdegårdsdistrikt årsmöte: Fredrika rapporterade från årsmötet, bland annat att Kristina Haglund 

fortsatt förtroende som ordförande. 
 
Nästa möte: Nästa styrelsemöte är 13 maj kl 19.00 på Järlegården. 

 
Avslutning: Ordförande avslutade mötet. Tack för idag! 

 
Vid tangenterna Sigrid 


